
Kobieta
Pisarka G. von Le Fort powiedziała: Każda epoka, w której
zanotowano  upadek  życia  religijnego  charakteryzowała  się
obniżeniem  szacunku  dla  kobiety.  Kryzys  religijny  naszych
czasów też został spowodowany obniżeniem szacunku dla kobiety,
degradacją godności kobiety. W tych słowach została zawarta
głęboka prawda. Jak wielka jest godność każdej kobiety, jako
matki, żony, zakonnicy, samotnej. To bardzo wymowne, że Bóg
potrzebował właśnie kobiety, jej ciała i jej duszy, po prostu
całej kobiecości, by Syn Boży mógł stać się człowiekiem. To
samo potwierdza się w życiu każdego człowieka, którego los,
którego wiara, potrzebuje wrażliwości kobiety. Słusznie więc
pisze prawosławny teolog P. Evdokimov, że kobieta to ?płeć
silna religijnie”. Ta, o której mówi się: ?słaba”, została
obdarzona  przez  Boga  tak  wielką  siłą,  ?silnością”,  że
właściwie  po  Bogu  największą.  Warto  dzisiaj  te  słowa
wypowiadać najgłośniej, bo ze wszech stron, nawet z ust samych
kobiet, słyszymy głosy domagania się dla siebie takich ról
życiowych,  które  pomniejszają  ich  wielką  godność.  Zamiast
wyprostowanego goździka życzymy dzisiaj wszystkim Paniom po
prostu tego, by były kobiece na całość, jako nasze Mamy, Żony,
Nauczycielki, Szefowe, starsze czy młodsze. By mimo rzekomej
słabości, były silne swą wrodzoną kobiecością.
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